
V Libochovanech dne 20. listopadu  2008 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Tak máme mezi sebou povedeného občana. Vydává se za místostarostu a stěžuje si na všech 

možných úřadech na zemědělské hospodaření, myslivecké aktivity, sousedy a jiné činnosti, které 

nejsou v jeho oblibě , zato v jeho sledování. Jestli ten dotyčný čte tyto řádky, upozorňuji ho, že 

podávám oznámení na neznámého pachatele za zneužití používání názvu funkce voleného 

zástupce. Je to skutečně velká drzost. Takže pozor, abychom se nedočkali toho, že nám u dveří 

zazvoní pověřená osoba nějakého úřadu, že jde vyšetřit stížnost, kterou na Vás někdo podal a týká 

se zase nějaké činnosti, o níž ani nevíte, že ji činíte. 

  

V sobotu jsem se nestačila divit při pročítání Litoměřického deníku, v němž jsem se dozvěděla o 

tom, že právě v zastupitelstvu projednáváme finanční přispění na lodní dopravu. Ani nevím, že se 

konala nějaká schůzka a už nám redaktor přisuzuje odliv peněz z obecní pokladny. Taky pěkný 

vykuk! Nevycházím z údivu! 

  

Mapa čísel popisných v Libochovanech a Řepnici je opravená a doplněná. Zájemcům ji v barvě 

vytiskneme na požádání za 10,- Kč. 

  

Máme za sebou i přivítání nových obyvatel naší obce. Tentokrát se nám sešly opravdu malé dětičky, 

jako vždy obklopeny láskyplnými dospělými. Byl nás plný dům, tedy plná zasedačka, děti z mateřské 

školky se tam skoro nevešly. Jsem opravdu ráda, že se mladým rodinám u nás líbí. Teď ještě by 

měli  mít jejich rodiče šťastnou ruku při výběru základní školy, aby ta žalhostická neměla do 

budoucna problémy s existencí, jako před deseti lety měla i ta libochovanská. Rodiče začali děti 

přihlašovat jinam a naše škola nesplňovala potřebný počet dětí ve třídě a Ministerstvo školství ji už 

dále nechtělo financovat. Zkrátka i školy jedou na peníze, takže ekonomický provoz je závislý na 

počtu dětí. I v letošním školním roce navštěvuje základní školu v Žalhosticích nejvíce dětí právě 

z naší obce.  A tak předpokládám, že se rodičovská veřejnost rozhodne posílat svého prvňáka právě 

tam. V menším kolektivu se i pomalejší či zlobivější, chcete-li hyperaktivnější dítě lépe zvládne. 

V nabitých třídách městských škol se právě tyto děti stávají často outsidery a pro party příliš 

aktivních školáků často i terčem nevybíravého chování. Jak se rodiče rozhodnou se dozvíme 

z lednového zápisu prvňáků právě v Žalhosticích. 

  

Po uplynutí příštího týdne bude nejvyšší čas začít s adventními přípravami na vánoční čas. Hlavně 

klid, ono se to nezblázní, když bude upečeno pouze jedno cukroví, důležité bude, že se rodina a 

přátelé sejdou, poklábosí a všichni ve zdraví přivítají začátek nového roku. Tak mnoho zdaru do 

příštích dnů. 

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 



 


